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RADIOACTIEF     Materiaal in
bouwmateriaal niet geregeld.
Ternat / Brussel, 15 mei 2008.

Het was tijdens de bijeenkomst van
“Groen” op 26 april 2008 in Kontich
door Marc Dillen aangekondigd, men
wil gaan sleutelen aan een selectief
sloopbestek, ondermeer daarover
heeft de Vlaamse Confederatie Bouw
vandaag in haar vestiging aan de
Lombardstraat in het hartje van
Brussel,  een studiedag gehouden,

        Morsum Magnificat was
           er bij.

Doel studiedag.
Volgens de Vlaamse Confederatie Bouw
is het doel van de studiedag welke
vandaag werd gehouden, het sloop- en/
of ontmantelingsproces  te schetsen.
De Confederatie en de bijhorende sector

bieden een antwoord op de vraag hoe
veilig, kwalitatief en milieuverantwoord
er wordt gewerkt.
Tijdens deze studiedag wordt het nut en
de impact  met geïllustreerde praktijk-
voorbeelden van een afvalstoffen-
inventaris en een modelbestek behan-
deld.

Ook ontwerp selectief sloopbestek vermeld niets

         Vlnr - Jean Biesmans - Marc Dillen - Erwin Vanlaere

Half uur later.
De studiedag werd met ruim een
half uur vertraging om 09.30u
gestart, de reden daarvan was
wellicht het feit dat  op dat
tijdstip slechts een twintigtal van
de 35  kandidaten die hadden
ingeschreven, aanwezig waren.
Niettegenstaande de VCB
Nationaal veertienduizend en in
Vlaanderen negenduizend leden
telt, is de belangstelling voor het

  “Selectief sloop bestek”
toch ondermaats.

Timing verkeerd ?
Misschien moet de VCB toch
eens nadenken waarom zó
weinig bedrijven geïnteresseerd
waren om in te schrijven.
Van een sloopbedrijf vernemen
wij dat ze niet ingeschreven

hebben omdat er niets nieuws
was, die hadden blijkbaar hun
eigen bronnen.
Een andere bron zei dat ze de
uitnodiging rijkelijk laat ontvan-
gen hadden.
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April 2008 - Online berichten

06/04 - Abonnementswoorw.
voor Morsum Magnificat uitgebreid.
07/04 - Radioamateurbeurs.
Dirage radioamateurbeurs 2008 te
Lummen.
07/04  - Open VLD.
Sleutelt aan het bestuur van de partij.
07/04 - Verkeer.
Ongeval te Scherpenheuvel-Zichem.
08/04 - FANC.
Opnieuw op de agenda commissie
Binnenlandse Zaken.
09/04 - EXPO 58.
Internationaal perscentrum Vlaanderen.
09/04 - FANC.
Heeft al een nieuwe website en straks
een ISO.
09/04 - FANC.
Informatie op website over RABAS
onbetrouwbaar.
09/04 - Ombudsman.
Vlaams parlement maakt vacature en
procedure ombudsman/vrouw bekend.
10/04 - Wegcode.
Over bevoegdheid brandweer bij
verkeersregeling.
10/04 - Begijnendijk.
Vereniging voor vriendschap.
10/04 - FANC.
Sensatie rond actie Rap en Rein.
11/04 - Bende.
Internationale cannabisbende opgerold.
11/04 - Begijnendijk.
Onbetrouwbaar Begijnendijks OCMW.
11/04 - Begijnendijk.
Diverse pogingen tot brandstichting.
12/04 - Tariq Ali.
te Antwerpen.
12/04 - Begijnendijk.
Atmospheer Begijnendijk : Liedje van
Wendy uitgezongen.
13/04 - Aarschot.
Kop of Munt vandaag ook gesloten.
13/04 - Aarschot.
Journalist reageert op de roddels.
13/04 - Vlaams Belang.
Felix Strackx tooit zich met de veren van
Morsum Magnificat.
14/04 - Begijnendijk/Betekom.
Vuilbak aan sporthal in brand gestoken.
14/04 - Symposium.
Multimedia 2015 in Antwerpen.
14/04 - Begijnendijk.
Brandjes duren voort.
14/04 - Begijnendijk.
Scheiding tussen “Geld” en “Groen”.
15/04 - Begijnendijk.
Liersesteenweg : Weer staaltje van
onveilig werken.
15/04 - Begijnendijk.
Aanrijding tussen bestelauto en motor.
16/04 -Begijnendijk.
Klim-Op kreeg geld van gemeente.
17/04 - Raad Journalistiek.
Over klacht OCMW Begijnendijk.
17/02 - Schotelantennes.
Schotelantennes onderwerpen aan een
vergunning.
17/04 - Politie.
Werft in 2008 nog meer personeel aan
dan in 2007.
18/04 - Begijnendijk.
Elektrocutiegevaar langs openbare weg.

19/04 - Journalisten.
Burger en andere niet-
beroepsjounalisten moeten samen
strijden.
19/04 - Oproep.
Oproep tot inzenden van artikels.
19/04 - LDD.
Reageert op circus rond Laloux.
19/04 - Schoolbezoek.
Aan de Ruggeveldlaan te Deurne.
19/04 - Begijnendijk.
Verhuiswagen aan café B. hindert
fietsers.
20/04 - Wolfsdonk-sport.
Treft voorbereidingen plaatsing
verlichting.
21/04 - Flor Koninckx.
Betrapt tijdens alcoholcontrole.
21/04 - Begijnendijk.
Sportdienst niet opgezet met
vragen.
22/04 - Begijnendijk.
Gemeentesecretaris : Niets mee te
maken.
22/04  - Kust.
Controles op zondagwerk.
23/04 - Media.
Vlaamse Raad  Media deugt niet.
23/04 - Jan Loonis.
Beslissing opheffing
onschendbaarheid uitgesteld.
23/04  - VDAB Jobbeurs.
Kent matige belangstelling.
24/04 - Aarschot.
Kop of Munt legt boeken neer.
24/04 - Begijnendijk.
Parkeren in de De Bruynlaan.
24/04 - Vlaams Belang.
Al naar de verkiezingen 2009.
24/04 - Min. Bourgeois.
Verbergt VRT audit.
24/04 - Wooninspectie
Vlaanderen.
Bewijst malaise elektr. installaties.
24/04  - Uitvoering werken.
Onveiligheid te Brussel.
24/04 - Begijnendijk.
Dé secretaris zweeg 45 minuten.
25/04 - Scheepvaartpolitie.
Doopt twee nieuwe vaartuigen.
25/04  - Begijnendijk.
3.000m³ vervuilde grond.
25/04 - Luchthaven Brussel.
Weer drugvangst.
25/04 - Begijnendijk.
En de verkeershinder.
27/04 - Ultra  links.
En radicaal “groen licht” te Kontich.
27/04 - LDD.
Verfijnt programma en werking.
28/04  - Aquafin.
Geteisterd door diefstallen.
28/04 - Wegen Vl. Brabant.
Weer onveilig werken.
28/04 - Vlaanderen.
Nooit onafhankelijk.
29/04  - Wezemaal.
Gasbuizen op fietspad.
29/04 - B-H-V.
Zet democratie op hellend vlak.
29/04 - Begijnendijk.
Restafvalverbranding moét stoppen
29/04 - Dedecker.
Diende zich weer “dul” te maken.
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Is een periodiek dat

 maandelijks één of meerdere

 malen verschijnt.  Het is

totaal onafhankelijk en onderscheidt

zich van  andere tijdschriften

wegens het dieper ingaan op het

“maatschappelijke”.

De belangen van de burger

staan aan de top, zonder

 politieke  of andere

inmenging waardoor

 onderwerpen behandeld

 kunnen worden die elders

onvoldoende aan

bod komen.
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Geheel plotseling duikt overal het
item Expo ‘58 op, het is een herin-
nering aan die  wereldtentoonstel-
ling in het gelijknamige jaar die
toen te Brussel onder massale
wereldbelangstelling, vijftig jaar
geleden, werd gehouden. Men
moet vandaag al minstens zestig
jaar zijn om zich van dat evene-
ment nog iets te herinneren.

IPV Antwerpen.
Het IPV te Antwerpen heeft niet alleen een
prachtige infrastructuur voor journalisten
en persmensen en is daardoor, in de
schaduw van Brabo, ook een ontmoetings-
plaats bij uitstek, maar organiseert ook
regelmatig evenementen zoals nu een
tentoonstelling rond de Expo ‘58 die op
dinsdag 8 april op een voor het IPV
gebruikelijke feestelijke manier werd
geopend.

Historiek.
De huidige Voorzitter van het IPV, Inge Van
Gaal,  begon om 20 uur met een uiteenzet-
ting  hoe deze unieke tentoonstelling tot
stand is kunnen komen.
Er werd, zoals dat bij dergelijke aangele-
genheden past, ook even teruggegaan in

de tijd van toen,  toen Expo ‘58 België op
de wereldkaart zette.
Het begon allemaal met Raymond De
Kraker, de eerste Voorzitter van het
Antwerps Pershuis die graficus en specialist
van de Belgische Affichages is,  die Karl
Scheerlinck ontmoette, beiden wilden in
Antwerpen een tentoonstelling over Expo
‘58 realiseren, iets speciaals, dat nergens
anders plaats zou vinden.

Privé collecties.
Het idee om een tentoonstelling over Expo

Inge van
Gaal en
Peter Wever

Ingrid Locket, destijds hostess,
tijdens de opening van de
tentoonstelling in het IPV op 8
april.

foto EVER

Karl Scheerlinck
Affiches.
Het verhaal van de 58 affiches is
vrij lang, in het IPV kan u er
veertig bekijken, de overige
achttien worden met een
powerpoint presentatie getoond.

IPV te
Antwerpen
stelt voor :
Expo ‘58

Erik Verbeeck

 I P V
Grote Markt, 40
2000  Antwerpen
Tel: 03 225 15 64

info@ipvlaanderen.be

58

‘58 in te
richten was in
feite afkom-
stig van de
Nederlander
Peter Wever.
(Nederlanders
hebben dus
toch nog
goede ideeën
grapte Inge
van Gaal
tussendoor).
Peter is geen
kunsthistori-
cus of
graficus,
maar een
geëerd Arts
en micro-
bioloog die al
een dertigtal
medische
werken  op
zijn naam heeft staan wat
volgens  spreekster een heel
leuk contrast geeft.
In zijn vrije tijd interesseert
Peter Wever zich in kunst,
cultuur én de Expo ‘58.
De affiches en kleinoden die
nu in het IPV worden
tentoongesteld, komen uit de
privé-collectie van Peter.
Hij is ook stadsarchivaris van
het stadsmuseum in Zoetermeer (NL) en
ook daar gaat een tentoonstelling lopen
over Nederland en Expo ‘58.

Gigantische
Propaganda.
In zijn uiteenzetting schetste Karl
Scheerlinck dat Expo ‘58 veertig miljoen
bezoekers noteerde. Deze  wereldten-
toonstelling was, na die van New York, de
eerste na de tweede wereldoorlog en staat
in het collectieve geheugen gegrift, maar
we worden nu overspoeld met publicaties
die elkaar naar de kroon steken, zei Karl in
in zijn speech ondermeer.
De propagandamachine die al in 1954
begon te draaien was, voor die tijd,
buitengewoon, het publiek werd  reeds
overspoeld met reclame vóór het evene-
ment begon, maar degene die de verplaat-
sing en het inkomgeld kon betalen, kon na
het bezoek tevreden naar huis terugkeren.

Grafische
tendensen.
Reeds vóór de Expo  ‘58  waren er nieuwe
grafische tendensen, mede Expo ‘58 werd
de “Fifty’s” stijl, die op de modernistische
toer ging, door het brede publiek aan-
vaardt.
Sommige bekende ontwerpers hebben
trouwens (tegen een fikse vergoeding, geld
was er immers genoeg)  hun doorbraak
aan de Expo ‘58 te danken,  zoals Jacques
Richet, Lucien Derouck, Marfourt en
anderen, maar een reeks ontwerpers
verzette zich later (in 1961) tegen de
Amerikaanse invloed.
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Antwerpen 16 april 2008.

Het Internationaal Pershuis
Vlaanderen organiseerde in de
Plantijn Hogeschool aan de
Meistraat, 5 in Antwerpen een
symposium rond het thema
Multimedia 2015.
Om dat te doen
slagen, werden
enkele bekende
namen van sprekers
op het programma
gezet, waaronder
de ereburgemeester
van Antwerpen, Bob
Cools.

Overheid en
consumen-
ten.

Overheid.
In een eerste deel werd de rol van de
overheid in de nieuwe media aangesne-
den, daarvoor werd Mark Andries van
het Kabinet van Minister Bourgeois in
het panel uitgenodigd.
In dit debat draaide het in hoofdzaak

rond subsidies die aan de verschillende
mediagroepen worden toegekend,
ondermeer ;
250 mio Euro aan de Vrt,  250.000
Euro aan het Fonds Pascal Decroos en
285.000 Euro waarbij ook de beroeps-
journalisten wel varen. Peter
Vandermeersch noemde de Vrt  terecht
een concurrentievervalsing.
De heer Andries diende toe te geven
dat de greep van de Vlaamse Overheid
op de cyberwereld met hostings in

MULTIMEDIA 2015
Jaccamacca
infeite
onbestaande is
en er in dat
kader van

Multimedia 2015 nog heel veel werk
aan de winkel is.

Consumenten.
In het tweede debat draaide rond de
consument. Vooral Peter
Vandermeersch (De Standaard) ziet
de toekomst, samen met hun 270

personeelsleden onzeker in.
Men weet daar goed dat de belang-
stelling voor gedrukte kranten
tanende is en de consument voor
online kranten niet, of weinig  wil
betalen.
Frank Depoorter van Het Laatste
Nieuws beweert het tegendeel, maar
bij Morsum Magnificat denken we dat
de centen van de Van Thillo’s het  op
termijn van de rest wil halen, geld is
nog steeds macht ....

Burgerjournalisten.
Een andere bedreiging voor de
beroepsjournalisten is de steeds meer
opkomende burgerjournalistiek.
Tijdens het debat diende Peter
Vandermeersch eerlijk toe te geven
dat de activiteiten van de  burger-
journalisten de beroepsjournalisten
tot meer bescheidenheid hebben
gedwongen om deels van hun voet-
stuk af te komen, wij hadden ter zake
een andere opmerking willen maken ;
dat beroepsjournalisten maar al te

Peter Vandermeersch- Han Soete- Jo Buggenhout- Peter Goyvaerts- Jan Callebaut

vaak een “te dikke nek” hebben.
Het is duidelijk dat een medium als
Indymedia een regelrechte bedrei-
ging is voor het voortbestaan van
kranten zoals De Standaard en dat
heeft Peter Vandermeersch goed
begrepen.
Multimedia 2015 zit vandaag dus nog
vol met grote vraagtekens. Eén ding
is zeker ; het Internet is een stijgend
succes en voor velen een goedkope
bron van informatie ten koste van de
krantenuitgevers.

IPV.
Het  goed verzorgde symposium was
een organisatie van het Internatio-
naal Perscentrum Vlaanderen.
(Voorzitter  Inge Van Gaal -foto-).
Misschien was de problematiek met
de geluidsinstallatie er de oorzaak
van dat er wat weinig animo was, er
werden ondermeer quasi geen
vragen gesteld uit het publiek.
De wil van Bob Cools om in het
kader van Multimedia 2015 meer
aandacht aan de allochtonen te
schenken, werd met de kwinkslag :
“Commercieel oninteressant”
afgevoerd, Bob vergat even dat het
in de  media (buiten politiek) óók om
de centen gaat.

Volgens Bob Cools moeten de
media meer doen voor de
allochtonen en vindt dat er,  naar
Engels voorbeeld, een “Weekly”
gazet moet komen.

VRT is concurrentievervalsing zei
Peter Vandermeersch, wat voor
wat vuurwerk had kúnnen zorgen,
maar de VRT reageerde gelaten.

foto EVER

Erik Verbeeck
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Journalisten eten ook uit
de handen van de politici.
Het werd tijdens het symposium
te Antwerpen (zie artikel op
bladzijde 4) door Mark Andries,
Kabinetchef van minister Geert
Bourgeois, nóg maar eens
bevestigd ; De politiek steunt

volop de (beroeps)journalisten.
Beroepsjournalistiek en politiek
zijn dus wel degelijk vermengd
en dat kan volgens deze redac-
tie helemaal niet.

Vrt dubbel “Rood”.
Er is door diverse politici,  niet alleen
door het Vlaams Belang, terecht kritiek
geuit omdat de Vrt het leeuwendeel van
de zendtijd én publiciteit aan de socia-
listen besteed.
Niettegenstaande de fikse financiële
steun van de Vlaams Overheid speelt de
Vrt het klaar om verlies te maken en in
de rode cijfers te duiken, de Vrt is dus
dubbel rood, nogal wiedes het geld gaat
over de balk, de antenne en de kabel !
De Vrt  is de door de Vlaamse Overheid
gesubsidieerde  (300 mio Euro !!)
socialistische propagandazender met
torenhoge schulden.

Opvangcentrum ?
Alhoewel de Vrt zelf tweeduizend
vijfhonderd personeelsleden telt,
verleent ze met de regelmaat van de
klok, onderdak aan niet geslaagde
Vlaamse “Would-be” artiesten, ze
fungeert zowaar als een Media OCMW.
Een recent voorbeeld daarvan is  de

voor het songfestival gestrande
Sandrine, ze kreeg Vrt als troostprijs.
Ook anderen worden op een voetstuk
geplaatst omdat ze nergens anders aan
de bak kunnen komen.
Voorbeelden daarvan zijn Raymond Van
Het Groenewoud (Partner van Vrt

Erik Verbeeck

Vrt is een door de
overheid gesubsidi-
eerde socialistische
propagandazender

met torenhoge
schulden.

Vrt is het
onderdak “Abri”

van niet
geslaagde

Vlaamse would-be
artiesten

omroepster Ingrid Spruyt) , daarbui-
ten hebben we nog de in de hemel
geprezen Tom Barman, die als
mediaspeerpunt tegen het Vlaams
Belang werd opgevoerd,  waarvoor
zijn werk door de rode propaganda-
zender (en een bende meelopers)
werd gepromoot en buiten propor-
ties werd bekroond.
De “Barman”  barst daardoor van de
kapsones en hoeft geen schoenen
meer te kopen omdat hij er toch
permanent naast  loopt. “Hij” heeft
het dankzij de Vrt gemaakt, maar
die Vrt werkt  wél met de centen
van alle Vlamingen.

Vlaamse
Overheid betaalt.
Het is niet alleen de Vrt die door de
Vlaamse Overheid financiële steun
krijgt toegestopt, ook de beroeps-
journalisten  (285.000 Euro) én het
Fonds Pascal Decroos  (250.000
Euro) vissen uit de financiële vijver
van de Vlaamse Overheid.  Laat het
dus nóg maar eens duidelijk zijn,
politiek en journalistiek is één pot
nat.

Misschien moeten we hier toch een
uitzondering maken voor het Fonds
Pascal Decroos, daar wordt  óók met
een kritische noot geschreven.

Onevenwicht.
In ons vorig nummer hebben we
aangetoond dat er in België zo’n
tienduizend journalisten actief zijn
en wanneer we de losse plaatselijke
medewerkers van de gazetten
meetellen, zelfs nog méér.
Dat alleen de beroepsjournalisten
(die op de koop toe ook nog door de
Minister van Binnenlandse Zaken

worden erkend)  door de Vlaamse
Overheid financieel worden gesteund
is zondermeer een politiek journalis-
tiek spel en een vervalsing van de
concurrentie.  Ook Peter
Vandermeersch beschuldigde tijdens
het symposium Multimedia 2015, de
Vrt in die richting maar de pot verwijt
in dit geval de ketel dat hij zwart ziet.

Strijd moet
nu aangevat.
Het staat als een paal boven water
dat de krantenverkoop gaat vermin-
deren, alleen Het Laatste Nieuws deelt
een andere mening.
Met de gigantische investering die Van
Thillo te Lokeren heeft doorgevoerd,
beogen ze binnen afzienbare tijd
“Cavalier seul” te kunnen spelen en
alleenheerser te zijn, alleen daarom
moeten niet-beroepsjournalisten nu
samen de strijd aanvatten door
kwaliteitsjournalistiek te brengen.
Een groep als Het Laatste Nieuws
verdient immers veel aan beginnende
“stagairs” die weinig verdienen en om
de haverklap worden vervangen.
Er zijn in België méér niet-beroeps-
journalisten  dan beroeps, terwijl
alléén deze laatste door de Overheid
gesubsidieerd worden.

De Raad Voor
Journalistiek.
Een ander ultiem wapen
tegen niet- beroeps-
journalisten die van de
persvrijheid gebruik willen
maken,  is de Raad Voor
Journalistiek.
De RVJ is  een onderdeeltje
van de V V J, zeg maar, de
Rechtbank van de V V J,
maar dat willen ze niet
gezegd hebben. Ze bewéren
onafhankelijk te zijn.  Een
beetje zoals “Democratie”
en “Persvrijheid” waar
iedereen de mond vol van
heeft  maar geen van
beiden écht bestaan.
Tijdens een recente hoorzit-
ting (een verlengstuk van de
jacht op de hoofdredacteur
van Morsum Magnificat),
werd de raad bemand door
drie V V J  journalisten van
de Vrt (Ceuleers, Voets,

Knaepen) en de vierde zit bij de
nieuwsredactie van VTM.  De “Rode
Vrt Ridders” vonden dat de gewraakte
artikels over een politicus eigenlijk
geen nieuwswaarde hadden. Moet dan
iedere journalist dezelfde ideeën
koesteren over de waarde van het
nieuws, maar u begrijpt het, de RVJ
wil óók het vel van de hoofdredacteur
van Morsum Magnificat, die stelt zich

Jan Ceuleers in december 2006 te Kortenberg
tijdens de voorstelling van het boek van een
andere Vrt journalist.
Nu is Jan de Voorzitter van de Raad Voor
Journalistiek en helpt mee om journalisten die
zich té onafhankelijk opstellen uit te schakelen.

06meer
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véél te
onafhan-
kelijk op
en dat

mag niet, persvrijheid bestaat
niet in België.

Staatshervorming.
In  een interview op 22 april
2008 met Mark Andries,
Kabinetchef van Mediaminister

Geert Bourgeois, zet Morsum
Magnificat  een aantal zaken, die veel Erik Verbeeck

kritiek oogsten, op een rijtje.
Het feit dat een Minister van Binnen-
landse Zaken een journalist dient te
erkennen, kan niet.
Morsum Magnificat heeft het  moei-
lijk met het feit,  dat er meer dan
vijfhonderdduizend euro (586.000)
in de pot van de beroepsjournalisten
(met een knipoog naar het  Fonds
Pascal Decroos)  wordt gestopt en
dat andere journalisten, waarvan
men weet dat deze minstens even
goed of zelfs vaak beter werk
leveren dan de  beroepsjournalisten,
helemaal niets ontvangen.
Ook het feit dat de Vrt 300 miljoen
Euro (1,2 miljard Bef) ontvangt en
met die dotatie niet aflatende

socialistische propaganda voert en op
de koop toe de concurrentie met de rest
van de media vervalst, moet onverwijld
gestopt worden.

Mark Andries is het grotendeels eens
met onze zienswijze maar verwijst naar
de Staatshervorming, pas daarna
kunnen een aantal zaken gewijzigd
worden zegt de Kabinetchef van Minis-
ter Bourgeois.
We kunnen ons alleen nog afvragen,
hoe lang dat nog gaat duren.
Vlamingen hebben, zoals blijkt, zeer
veel geduld en laten zich permanent in
de pan hakken.

Mark Andries : Wachten op de
Staatshervorming ...

Spectrumschool
krijgt zeer slecht rap-
port voor veiligheid.

Ternat / Deurne, 20 april 2008.

Scholen geven graag “Open-
deur” dagen, meestal gaat dat
gepaard met allerlei festivitei-
ten, eten en drank waarmee,
en vooral dát is belangrijk,
men de meestal noodlijdende
kassa’s opkrikt.

Spectrumschool.
We hadden het aan de leraars van
het atelier elektriciteit al meteen ter
plekke gezegd dat er minstens bij
drie proefopstellingen  elektrocutie-
gevaar was, als reactie kregen we
volgende kwinkslag : “Inderdaad hier
zou een plastic afscherming moeten
staan, we zullen daar volgend jaar op
letten”.

Elektrocutiegevaar.
Wanneer technische scholen zelf uit
de bocht gaan, zelfs zó ver dat
panelen, die tijdens de opendeur dag
een gevaar vormen voor elektrocutie

Vervolg van ons online bericht.
van de bezoekers,
dan vinden we, dat
 zoiets zéker niet

       door de
        beugel
      kan, toch
    was  dat te
    Deurne het
    geval.

Behalve de leraars  ter
plaatse hebben we ook de
preventieadviseur van de
school om een reactie
gevraagd, maar die was bij
het opmaken van het artikel
nog niet beschikbaar.

BA4 - BA5.
Behalve de genaakbaarheid
van de onder  spanning
staande borden, hebben we
onze twijfels of de leraars
zelf een attest BA4-BA5
bezitten, want ook leraars
moeten dat in bezit hebben.

Overspannings-
beveiliging.
Alhoewel er weinig aandacht
aan deze verplichting wordt ge-
schonken, zelfs de erkende
keuringsorganismen er niet op
letten, kan bij een onweer een
beveiliging tegen overspanning zeer
nuttig zijn.
Toch heeft de Spectrumschool

We zien hier niets van bekabeling rond de
beschermingsgeleider (aarding), ook een
overspanningsbeveilging ontbreekt,  toch is dat
zeer belangrijk bij bliksem en het staat wel
degelijk in het  A.R.E.I. (art.136-2)

daarvoor óók geen oog en hebben
ze het evenmin in hun demobordje
staan, ook voor de zo belangrijke
beschermingsgeleiders is er niets
voorzien.

Erik Verbeeck
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Begijnendijk en de “Saga”rond het
ELEKTROCUTIEGEVAAR

Het is gebruikelijk dat een Ge-
meente of Stad elektrische voorzie-
ningen treft waarop marktkramers
hun elektrische toestellen kunnen
aansluiten, dat is ook het geval  in
Begijnendijk waar burgemeester
Willy Michiels (MGB) niet alleen
verantwoordelijk is voor de  alge-
mene veiligheid, maar ook  voor de
openbare markten.

Elektrische
installatie.
Aan de Kerkstraat, 19 hangt er aan de
elektriciteitspaal een elektriciteitskast.
Een dergelijke laagspanningskast moet
niet alleen vóór de indienststelling (art.
270 AREI), maar ook periodiek (art. 271
AREI) gekeurd worden.
Die elektrische installatie behoort
volgens art. 271 tot de categorie
“andere installaties”,  en moet daarom
elke vijf  jaar gekeurd worden.

Elektrocutiegevaar.
In maart worden we door bewoners van
Begijnendijk op de hoogte gebracht dat
de  deur van die kast  ontbreekt (foto 1)
Morsum Magnificat onderneemt op 3
maart 2008 de eerste stappen en
Begijnendijk vervangt het deksel door
een stuk plastic dat met plakband wordt
afgewerkt (foto 2), dat is misschien wel
een oplossing voor enkele dagen maar
elke donderdag komen de marktkramers
terug en verwijderen de plastic (foto 4).
Na nieuwe klachten plaatst Begijnendijk
een ander deksel (foto 3), maar deson-
danks is de kast nog steeds niet con-
form en blijft er elektrocutiegevaar.
Het probleem met deze elektriciteitskast
is dat ze op diverse items niet conform
is met het A.R.E.I. (KB 10 maart 1981).

Niet conform.
Volgens deze redactie vertoont de
installatie volgende inbreuken :
- Art. 42c - 49.04 - Is niet toegepast,
de kast kan dus door iedereen geopend
worden, ook door personen die geen
BA4 - BA5 zijn.
- Art. 33 - 34 - 35 Genaakbaarheid van
de onder spanning staande delen omdat
één van de stekkerbussen van het
stopcontact met de vinger kan worden
aangeraakt  (deksel van het stopkontact
is wegens het joule effect gesmolten).
- Art. 84 De uitwendige invloedsfactoren
dienen in acht genomen te worden,
vooral tegen water (regen) dienen er
maatregelen genomen.
- Art. 84.02 De stopcontacten die hier
gebruikt worden zijn in dit soort installa-
ties niet toegelaten, ze moeten op zijn
minst spatwaterdicht zijn en dat zijn
deze stopcontacten niet.  Uiteraard is

03.04.08  1

 2

3

 4

5

6

Erik Verbeeck

onze opsomming niet limitatief,
maar wat de niet conformiteit en de
gevaren voor elektrocutie betreft,
zijn we formeel.
De burgemeester doet zijn job niet,
ergo blijft na herhaalde waarschu-
wingen in zijn boosheid volharden.

Erik Verbeeck
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BEGIJNENDIJK : “Klein Chicago”,
      de “Maffia” en de “Onveiligheid”.Dertig
jaar is
de partij van peetvader, wijlen
Bèreke Verhaegen in Begijnen-
dijk aan de macht, de “Water-
dragers” van Verhaegen hebben
zich als konijnen in de
Begijnendijkse “instellingen” en
“diensten” vermenigvuldigd, ze
hebben zich ingegraven en een
ondergronds net gebouwd. Wie
in die konijnenpijpen toch zou
kunnen binnendringen, komt in
valkuilen terecht die met
konijnenmest gevuld zijn en
waaruit  niemand ongeschonden
ontsnapt.

Cafés.
In het kader van het gedoe rond de
palen van voetbalclub Klim-Op, waarvan
insiders zeggen dat het een klucht is,
komen we in café B. terecht, de uitbaat-
ster daarvan behoort tot de familie die
eigenaar is van het terrein waar Klim-Op
vroeger speelde. In nog geen tien
minuten tijd werden we door een
caféklant, die we niet kennen, in een
dreigende toon gekleineerd.
Ware het niet dat het café (wegens
einde huurceel vanwege het ontbreken
van een huurcontract !) in juni gaat
sluiten, zouden we de kroegbazin
adviseren om voor degenen die aan de
toog zitten, enkele touwen boven de
toog aan het plafond te hangen, dan
kunnen we ze écht bij de klokkenluiders
rangschikken.
Een oppositielid van de Begijnendijkse
gemeenteraad verklaarde aan deze
redactie dat hij in Begijnendijk niet
alleen op cafébezoek durft te gaan , wie
in Begijnendijk MGB niet naar de mond
praat, ergo, oppositie durft te voeren,
krijgt vroeg of laat met fysiek geweld te
maken, Begijnendijk is dus klein
Chicago.

Bedreigingen
en Maffiapraktijken.
Tijdens een interview van Morsum
Magnificat met een ex politieagent,
vertelde deze dat hij, na het opstellen
van enkele pv’s (samen met een collega
die nu te Tremelo dienst doet) aan de
school in Betekom van de commissaris
én de toenmalige burgemeester  te
horen kreeg : “ik zou toch ook eens aan
uw dochter denken” einde citaat.
Toen was de maat voor de politieman
vol en hij stapte korte tijd nadien op.
Van de kroegbazin van café B. verne-
men we recent dat  R. van de sport-
dienst tegen haar zei: “ denk eraan dat
ik morgen jullie Seppe (kleinzoon van
zeven) zwemles moet geven”, einde
citaat.

Onveiligheidsgevoel.

Beide verhalen horen thuis in de
onderwereld van Chicago, maar hier
gaat het om Begijnendijk.
Deze redactie ontving al dreigmails,
poederbrieven, fysische en telefoni-
sche doodsbedreigingen, één  klacht
met BP werd ingediend.
Een politie-inspecteur van Begijnen-
dijk zei onlangs tegen de hoofdredac-
teur van Morsum Magnificat “hebt ge
geen schrik vandaag of morgen een
pak rammel te krijgen’, hetzelfde
werd gezegd door iemand van het
gemeentepersoneel van de sporthal.
Opposanten van de MGB  moeten dus
in Begijnendijk in de cafés en
‘s avonds op straat wel degelijk
opletten.

Klim-“Op”
of “Af “ ?

Voetbal en sportclubs zitten
altijd om centen verlegen,
dat was ook het geval met
voetbalclub Klim-Op.
Het oude bestuur onder Luc
P. Roger VH en Luc D.
slaagde erin om van de
gemeente Begijnendijk
tienduizend euro los te
peuteren, het werd een
éénmalige schenking !

Fles met nieuw-
jaar.
Het terrein waarop Klim-Op
mocht oefenen is van de familie
Luyten, de ouderlingen Luyten
waren als compensatie voor het
gebruik van het terrein tevreden
met een goede fles met nieuw-
jaar, maar nu vader en moeder
Luyten uit de tijd zijn, wilden de
erfgenamen die voorwaarden
herzien en van Klim-Op centen
zien.

Nieuw Bestuur.
Om een nog onduidelijke reden,
komt er een nieuw Bestuur,
Luc D. geeft het op.
Robby VR wordt Voorzitter en al
vlug blijkt dat het  tussen de
uitbaatster van Café B. (één van
de kinderen Luyten) en de
nieuwe Voorzitter Robby niet
botert.
Vooral de uitspraak rond de kleinzoon
“Seppe” (zie tekst eerder in dit
artikel) die Robby tijdens een woor-
denwisseling deed en waarvan een
koppel getuige was, is bij de uitbaat-
ster in het verkeerde keelgat gescho-
ten, dat verhaal vertelt ze ons enkele
dagen geleden nog eens, waaraan ze
dreigend toevoegde : “Robby
moet  oppassen”,  mensen  fysiek

bedreigen is in
Begijnendijk
      schering en
        inslag,

deze
gemeente is sinds WW II blijkbaar
stil blijven staan.

De lampen
en de palen.
Kwatongen beweren nu dat, sinds de
ouderlingen Luyten uit de tijd zijn,
de kinderen (o.a. Raymond) van
Klim-Op huurgeld voor het terrein
wilden ontvangen, Klim-Op dat niet
betaalde en de kinderen Luyten nu
die achterstallige huur claimen.
Robby VR beweert dat er papieren
bestaan waarop de familie Luyten
akkoord zou zijn geweest om het
veld aan Klim-Op ter beschikking te
stellen, dat het gratis was zegt
Robby niet.

Chronisch
geldgebrek.
Omdat Klim-Op door de verkoop van
de palen, die de gemeente Begijnen
dijk betaalde, opnieuw  een bron
van inkomsten ziet, heeft het nieuwe

Vier palen en verlichting werden door de
gemeente Begijnendijk betaald, nu
worden ze verkocht, maar het geld gaat
niet naar Begijnendijk terug.

09meer
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bestuur de verlichting,
dus palen en lampen,
verkocht aan

Wolfsdonk Sport, dat werd ons daar
bevestigd alleen blijkt uit een telefoon-
gesprek met de Voorzitter van die club
Chris F. dat degene die het factuur
aflevert,  de centen zal krijgen, niets in
‘t  zwart voegt de Voorzitter van
Wolfsdonk Sport (die boekhouder is) er
nog aan toe.

Droom.
Het ziet er dus naar uit dat de droom
van de  familie Luyten, nog centen te

ontvangen, wegens het ontbreken van
schriftelijke overeenkomsten, niet in
vervulling zal gaan. De uitbaatster
van café B. heeft in dat verband nog
een andere nare ervaring, die moet in
juni haar caféactiviteiten stopzetten
omdat de huur niet verlengd kan
worden wegens het ontbreken van
een huurovereenkomst met de
eigenaar !   Ook dát  kan in Begijnen-
dijk nog gebeuren.

Alles wordt in gereedheid ge-
bracht om de palen te verhuizen
van Begijnendijk naar Wolfsdonk.

Begijnendijk: Werken langs de openbare weg ,
regels nóg maar eens overtreden.

Locale redactie
Begijnendijk, 15 april 2008.

Enkele weken geleden stuurde
de redactie van Morsum
Magnificat een geïllustreerd
dossier naar de Gouverneur
van Vlaams Brabant  aan-
gaande onverantwoorde

wegversperringen die in
Begijnendijk en Betekom,
zonder énige signalisatie, over
een periode van drie jaar, her
en der werden opgeworpen.
In plaats van dat te waarde-
ren haalden we ons daarmee,
eigenaardig genoeg, het
ongenoegen op de hals van
een ambtenaar !

Voddekrantje.
Ironisch genoeg staat er in  het
gemeentelijk  voddekrantje van de
gemeente Begijnendijk dat deze week
op de vloermat viel, een berichtje
dat, wie het openbaar terrein in-
neemt, daarvoor een vergunning
nodig heeft.  Dat krantje bulkt van de
publiciteit voor plaatselijke verenigin-
gen voor de niet aflatende eet- en

De gevaarlijke Liersesteenweg te Begijnendijk aan het kruispuhnt met de Haltestraat om 08:50u ‘s morgens.

bierfestijnen in de gelijknamige
feestzaal van de ex burgemeester en
MGB peetvader, wijlen Bèreke
Verhaegen.
Dat de plaatselijke Ho-Re-Ca daar
akkoord mee blijft, is onbegrijpelijk,
politieke partijen en verenigingen
ondermijnen de handel van cafés en
restaurants.

Een dergelijk bericht in zo’n krantje
plaatsen heeft werkelijk geen énkele
zin.

Amateuristisch.
Het artikeltje is onvolledig, verwijst
in eerste instantie naar het CBS en
vervolgens naar een politie-inspec-
teur van de PZ BRT te Tremelo.
In sommige gevallen, wanneer het
om werken aan of langs de
Liersesteenweg gaat, is het niet
nodig om via het CBS van Begijnen-
dijk te passeren.
Men had gewoon naar het betref-
fende KB moeten verwijzen, trou-
wens, de verkeersdienst bij de
politie moet eerst een
signalisatieplannetje goedkeuren en
vervolgens de geplaatste verkeers-
borden (die ook aan bepaalde
voorschriften moeten voldoen) Erik Verbeeck

controleren maar dáár zit het pro-
bleem, dat hebben we gezien bij de
werken aan de Aarschotsesteenweg te
Betekom waar verkeerde borden
werden geplaatst, dermate dat de
bewoners van de Tumkensberg niet
meer naar hun woning mochten
rijden, waar was die politie-inspecteur
van Tremelo toen ?

Inspecteur Verstrepen.
Toen deze redactie de hindernis zag
vroegen we aan de arbeiders van die
firma of ze het normaal vonden om op
zo’n manier het fietspad en één rijvak
van de Liersesteenweg te versperren.
“We werken in opdracht van een
particulier” reageerden ze.
Daarop informeerden we Inspecteur
Bert Verstrepen van de locale politie
en die zou iemand sturen.

Nooit signalisatie.
Bij de firma Roelants, de betrokken
aannemer,  bevestigde men  in
opdracht te werken en dat zij eigen-
lijk, bij het uitvoeren van dergelijke
werken, nooit een vergunning  aan-
vragen en nooit borden plaatsen !
Gelukkig besefte men daar dat zoiets
gevaarlijk is.

 08van
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Erik Verbeeck

Zoals vele andere bedrijven,
plaatst ook De Post reclame-
panelen tegen de gevels van
de diverse postkantoren, ook
in Begijnendijk,  maar op tien
maart,  tijdens een briesje,
viel de lichtreclame van De
Post (Kerkstraat Begijnen-
dijk) samen met een stuk
marmer, pardoes op de
grond, hoe kan dat ?

Zoektocht.
Om te achterhalen wie de lichtre-
clame plaatste, nemen we contact op
met de plaatselijke postbediende.
Zoals verwacht worden we daar
afgescheept, énige medewerking
moet men in Begijnendijk niet
verwachten, uurtjes kloppen en
basta, er wordt qua hulpvaardigheid
wel een uitzondering gemaakt voor
als Pin-up opgetutte dames met veel
tralala, die kunnen wél op een
vriendelijk woord rekenen.
Omdat Morsum Magnificat zich nooit
met een kluitje in het riet laat sturen
gaan we verder, zelfs tot in Brussel,
maar ook daar was het ondoenbaar
om iemand van de technische dienst
te pakken te krijgen, dan maar naar
de persdienst.

Geen
uitzonderlijke wind.
Op 14 maart hadden we contact met
de persdienst (Fred Lens) die ons na
het zenden van een e-mail (15.03.08
om 17:01) beloofde bij de technische
dienst  te informeren, maar het bleef
stil.
Op 2 april trekken we weer aan de
bel, we ontvangen een e-mail met
een voor ons onaanvaardbare uitleg.
Volgens De Post waren de weersom-
standigheden op dat moment
uitzonderlijk, dat moeten we alvast
tegenspreken omdat :
In de berekeningen van de NBN B03-
002-1 en 2 (Werking van de wind op
de bouwconstructies) dienen con-
structies te worden gebouwd om aan
een uitzonderlijke windsnelheid van
173 km/u te weerstaan.
Anderzijds wordt de wind slechts als
“Storm” aanzien, wanneer deze een
snelheid van 23 m/sec haalt.

Verantwoordelijkheid.
In zijn reactie zegt Fred Lens dat er
in Begijnendijk een andere aannemer
heeft gewerkt dan deze met wie De
Post gewoonlijk werkt !
Ook dat is een drogreden, iedere
aannemer van werken van Burger-
lijke bouwkunde, dient zich naar de
regels van goed vakmanschap te
richten en de Wetten, Normen en de
regels van het  lastenboek te
respecteren. Daarbuiten is de aan-

nemer tien jaar
aansprakelijk
voor de werken

die hij uitvoerde.

Beroeps-
fouten.
Fred Lens schrijft in
zijn e-mail eveneens
dat de pluggen van de
lichtbak in de zwarte
granieten plaat
werden bevestigd, dus
niet in de muur zelf !
De aannemer heeft
hier de regels van
goed vakmanschap op
diverse punten met de
voeten getreden, niet
alleen door in de
granieten voorzet-
wand te bevestigen,
maar ook de bevesti-
gingsmaterialen waren
veel te licht.
Aan de bovenkant
werden keilbouten van
M8 in de Ytong stenen
geplaatst, dat is niets
minder dan een
conceptiefout.
Dat een aannemer
zo’n verlichtingsbord
van bijna één vier-
kante meter met

plastic pluggen van 8mm en schroe-
ven van 5mm bevestigt kan niet door
de beugel. Dat zoiets bij De Post kan
gebeuren is zéker onaanvaardbaar,
ook dáár mag men met de verant-
woordelijke van de technische dienst
een duchtig woordje gaan praten.

Postkantoor te Begijnendijk, zelfs hier is het
onveilig, niet zo uitzonderlijk zegt men te Brussel
maar ook niet verwonderlijk met zo’n ondermaatse
bevestiging.

De aannemer beging diverse beroeps-
fouten, controleert  De Post haar
aannemers dan niet, wat als er hier
wéér een ongeval was gebeurd ?

!

Onze raad : Alle lichtbakken van
De Post in de omgeving, qua
stabiliteit, dringend nazien vooral-
eer er ongevallen gebeuren.

 De Post Begijnendijk
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 6e jaarrapport Vlaamse Wooninspectie bevestigt :

Elektrocutiegevaar grootste
       oorzaak van onbewoonbaarheid.
Ternat / Brussel, 22 april 2080.

Met de voorstelling van het zesde
jaarrapport  van de Vlaamse woon-
inspectie kreeg het Vlaams Parle-
ment  op 22 april 2008 de  primeur
in kennis te worden gesteld van de
inhoud van het 6e jaarrapport.
Niettegenstaande de Vlaamse woon-
inspectie duidelijk goed werk levert,
zijn de resultaten van de inspecties
méér dan een teken aan de wand.
Morsum Magnificat was niet alleen
aanwézig tijdens de voorstelling van
het rapport, maar de auteur van dit
artikel woont zelf in een woning die
op 29 januari 2008 maar
liefst 59 strafpunten van
Wonen Vlaanderen kreeg
toebedeeld, Morsum
Magnificat kan dus wéér met
kennis van zaken dit artikel
brengen.

Grondwettelijk
recht.
De overheid is verplicht er voor
te zorgen dat iedereen een
behoorlijke huisvesting heeft
(art. 23, 3° van de Grondwet)
en moet daartoe ook de nodige
initiatieven ontwikkelen.
Met dit artikel hopen we een
tipje van de sluier te hebben
opgelicht, hoe het er in de praktijk aan
toe gaat.

Vlaamse
Wooninspectie.
Om de handhaving van dat Grondwette-
lijk recht  in stand te houden, is er de
Vlaamse Wooninspectie, die strafrechte-
lijk vervolgt.
Daarbuiten zijn er de kwaliteitsonder-
zoeken die door Wonen Vlaanderen
worden uitgevoerd.  Die  adviseren,
indien nodig, de burgemeester om een
woongelegenheid ongeschikt of onbe-
woonbaar te doen verklaren (zie ook
inzet op blz 13).

Weer politiek.
Hier begint, naar Belgische gewoonte,
alweer met politieke invloed, wij zien niet
goed in waarom een technisch rapport
van een kwaliteitsonderzoek door de
burgemeesters dient  te worden beves-
tigd, wat kent een burgemeester (zoals
in Begijnendijk) van techniek ?
Indien de inspecteurs van Wonen Vlaan-
deren bevoegd zijn om inspecties uit te
voeren, dan zien wij niet goed in waarom
een burgemeester nog dient  te onder-
handelen met eigenaar.

81,23%

Burgemeester
beschermt eigenaar.
Het huis waar de hoofdredacteur van
Morsum Magnificat in Begijnendijk
woont, werd op 29 januari 2008 met
59 strafpunten, wat Wonen Vlaande-
ren betreft, onbewoonbaar verklaard.
Wonen Vlaanderen stuurde dat rap-
port pas op 27 februari 2008 door
naar Begijnendijk.
Omdat de hoofdredacteur vijand
“numéro uno”  van het College van
Burgemeester en Schepenen van
Begijnendijk is,  moet deze niet hopen

dat de onbewoonbaarheid met
elektrocutie, brand- en ontploffings-
gevaar, CO vergiftigingsgevaar, vocht,
schimmel, reukhinder, etc. hét
belangrijkste is.
Het CBS heeft veel meer oog in het
uit Begijnendijk verdrijven van de
bewoner,  Morsum Magnificat is méér
dan een luis in de pels van de Begij-
nendijkse machthebbers.
Omdat de eigenaar een “Fantast” en
kampioen leugenaar is, doet deze het
rapport van Wonen Vlaanderen af als
een niemendalletje,  het gaat allemaal
over futiliteiten.
De burgemeester van Begijnendijk
gelooft de leugens  (nogal wiedes) en
stelt een eerste  deadline : 7 mei
2008.

Rapport Wonen
Vlaanderen is leidraad.
De rapporten van Wonen Vlaanderen
geven een algemeen beeld van de
zichtbare gebreken aan de woning,
het gaat om alle in woningen ge-
bruikte technieken, zoals waterleidin-
gen, sanitair, centrale verwarming,
stookolietank, afstelling brander,
kuisen schouw, gasinstallatie, ramen

en deuren, afvoerbuizen,
verluchting, en last but not
least, de elektrische instal-

latie.
Het rapport is in feite een leidraad
dat met het aantal strafpunten de
graad van onbewoonbaarheid
aangeeft.  Boven de  15 punten
kan de woning in principe onbe-
woonbaar verklaard worden.

Bedenkingen.
In het geval van de woning te
Begijnendijk, werden 59 straf-
punten uitgedeeld, maar er staat
in het rapport  niets over mogelijke
verborgen gebreken  zodat de
eigenaar  (in casu Jules P.), alleen
de in het rapport genoteerde
gebreken laat herstellen !
In dit geval fungeert  Wonen
Vlaanderen in feite als een soort
goedkoop Studiebureau of Archi-
tect, in huidig geval heeft de

eigenaar immers alles zelf in
mekaar geknutseld en met  het
rapport van Wonen Vlaanderen
weet hij wat er allemaal verkeerd
is gelopen wat hij nadien, met hulp
van de burgemeester, rustig kan
herstellen.

Toogpraat.
Het is zeer merkwaardig dat uit het
rapport blijkt dat in 81,23% van de
gevallen, de reden van onbewoon-
baar verklaring van woningen
haar  oorsprong vindt  in niet
conforme en elektrocutie-gevaar-
lijke elektrische installaties,  dat is
ook het geval met de woning van
de auteur van dit artikel.
Na afloop van de voorstelling van
het jaarrapport van de Vlaamse
wooninspectie in het Vlaams
Parlement, stellen we aan Minister
Marino Keulen dan ook voor om
het probleem van de niet conforme
elektrische installaties bij de bron
aan te pakken.
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Het zat er al een tijdje aan te
komen ; de beroepsjournalisten én
de Vlaamse politiek willen óók hun
greep krijgen op redacties waar
niet-beroepsjournalisten actief zijn,
zoals Morsum Magnificat.

Periodieke,
gespecialiseerde
pers.
De UPP groepeert een groot aantal
maand- en weekbladen  die als
dusdanig ondergebracht zijn  in de
“Periodieke” pers.
Het  betreft  overwegend tijdschrif-
ten, waar noch kritische, noch
onderzoeksjournalistiek in voor-
komt. Het betreft zelfs overwegend
publicitaire bladen, maar ook De
Bouwkroniek en het tijdschrift
uitgebracht door  Touring is bij de
UPP aangesloten.

Unie van de uitgevers van de Periodieke
Pers -UPP- in de Raad Voor Journalistiek.
De UPP en de belangenvermenging.

Bart Tureluren juridisch
adviseur van de  UPP
zetelt ook in de RVJ.

Raad Voor
Journalistiek.
Morsum Magnificat is sinds 2000 via
haar uitgever ook aangesloten bij de
UPP, maar zowel de uitgever van
Morsum Magnificat, de hoofdredacteur
en de journalist (allemaal lid van UPP),
zijn onderwerp van een klacht bij de
Raad Voor Journalistiek en hier  komt
de aap uit de mouw : De UPP is sinds
2008 ook lid van de RVJ geworden !

Belangenvermenging.
De politiek heeft via de V V J méér dan
voldoende vat op de beroepsjourna-
listen, primo omdat de Minister van
Binnenlandse Zaken de beroeps-
journalisten erkent en secundo omdat
de Vlaamse Overheid (Minister van
media Geert Bourgeois) maar eventjes
286.000 Euro subsidies aan de V V J
toekent, één en één is twee en politiek.
Alleen de journalisten van beroep van

de Periodieke Pers zouden zich
onafhankelijk kunnen opstellen,
maar ook daar probeert de politiek
al geruime tijd vat op te krijgen.
Omdat de UPP zich nu ook bij de
RVJ aansluit en in de zaak van de
klacht tegen één van haar leden
zich zal dienen te onthouden, is de
UPP de verkeerde weg ingeslagen.
De UPP moet haar leden kunnen
verdedigen en dat kan ze, door
zich in de RJV te nestelen, niet.

Erik Verbeeck

Directeur-
generaal Marc
Dillen geeft toe
dat er weinig
aanwezigen

waren, “We hebben het misschien
wat te vroeg in het jaar gepland en
we hebben ons ook wat gefocust op
de Antwerpse sloopsector.
In het najaar gaan we het nog eens
overdoen en dan gaan we er de
ganse sector bij betrekken”.

Commercieel.
Het beter groeperen en recycleren
van sloopafval is wel een goede zaak,
maar wij denken dat, zoals de
kaarten nu liggen, er wéér een pak
administratief werk bijkomt en dat
óók preventieadviseurs méér werk
zullen hebben,  het dus uiteindelijk
allemaal meer gaat kosten. Het  feit
dat Marc Dillen op 26 april laatst-
leden in Kontich bij “Groen” spreker
was, maakt ons extra alert, als de
“Groenen” er aan te pas komen gaat
het veel geld kosten, daarvan hebben
we voorbeelden genoeg.
Dat Adhesia (een huisvriendje van
VCB) vandaag ook mocht aantreden
en haar diensten aanbieden, wijst
ook al naar een méérkost.

Adhesia en het
stappenplan slopen.
Morsum Magnificat kon enkel in de
voormiddag aanwezig zijn, daarom
kunnen we alleen oordelen over wat
er zich in de voormiddag afspeelde.
Eerlijkheidshalve moeten we dan

01van

zeggen dat de voordracht van
Adhesia het meest geloofwaardig en
professioneel is overgekomen. Piet
Dekocker is ook de énige die het
woord “Radioactiviteit” in de mond
heeft genomen (Radioactieve
bliksemafleiders op kerken), maar de
Preventieadviseur vernam later van
Morsum Magnificat nog véél meer
over de radioactieve vervuiling die
door die onnuttige, onwettige en
illegale radioactieve tuigen overal is
veroorzaakt.
We hebben op de slides van Adhesia
veel nuttige en correcte informatie
gezien, maar of ze in de praktijk op
de werven wordt toegepast, is een
andere zaak.

Radioactieve stoffen
in bouwmaterialen.
Na afloop (voormiddag) werd  er,
wonder boven wonder, de gelegenheid
gegeven om vragen te stellen en
opmerkingen te maken.
Zoals dat met vragen altijd gaat is de
spits afbijten hét probleem, Vlamingen
zijn veel te bedeesd en niet assertief,
daarom neemt Morsum Magnificat de
koe bij de horens en komt met bewijs-
materiaal (Aib-Vinçotte-Controlatom)
aandraven dat er in België geen Norm
bestaat voor radioactieve stoffen in
bouwmateriaal, maar dat het gevaarlijk
radioactief spul, zoals Radium 226 en

Uranium 258, wel degelijk massaal in
(o.a. Gyproc) aanwezig is, zoals in het
gebouw van de RVJ in Brussel.
Morsum Magnificat geeft ook een paar
voorbeelden uit de praktijk, zoals de St
Jacobskerk in Antwerpen en Brepols in
Turnhout waar het dak over tientallen
vierkante meter, met meer dan duizend
keren meer dan de toegelaten waarde
(Wet van 20 juli 2001)  met Radium 226
is besmet.
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Maar ook hier dient
de Vlaamse Minister
Marino Keulen voor
Struisvogel te spelen,
wegens : “dit is een

Nationale Materie”, dus hij kan daar
niets aan doen. Omdat de Minister zijn
onmacht moet toegeven, vindt  hij onze
aangehaalde kritiek “toogpraat ! “ Is
het niet aan de toog dat Ministers hun
carrière beginnen ?

De bomen
door het bos.
Hier is nóg eens bewezen dat er in dit
land op die manier niet kan worden
verder gewerkt. Vlaamse Ministers die
hoog van de toren blazen, kunnen niets
ondernemen omdat de Nationale
Wetgeving van toepassing is.
Bovendien is het zo, dat, wanneer de
politiek constructies in mekaar flanst,
dat naar het publiek toe allemaal niet
té duidelijk ook niet té toegankelijk
mag zijn. Bovendien moeten de
diensten af en toe van naam, adres  en
telefoonnummer veranderen,  tot
wanneer pientere Belgen hen wéér
gevonden hebben.  Tot het zover is,
werden de ambtenaren in elk geval met
rust gelaten.

Niet alleen
via burgemeester.
Het is voor mensen die voor een
kwaliteitsonderzoek  beroep willen doen
op Wonen Vlaanderen absoluut niet
nodig om die aanvraag  via de burge-
meester in te dienen.
In het geval van de woning van de
hoofdredacteur van Morsum Magnificat,
zal de burgemeester er alles aan doen
om de eigenaar te verdedigen en uit de
wind te zetten, daarom is het goed om
te weten dat de mogelijk bestaat om zelf
rechtstreeks contact met Wonen Vlaan-

deren te nemen en om een inspectie te
verzoeken.
In het kaderstukje trachten we één en
ander te verduidelijken en aan te geven
waar men terecht kan.

Woningkwaliteitsonderzoeken
worden door het Agentschap
Wonen Vlaanderen gedaan
(administratieve procedure).
Indien het agentschap vaststelt dat
de woning niet voldoet wordt het
dossier doorgespeeld aan de
burgemeester met het advies de
woning onbewoonbaar te
verklaren.

Sommige eigenaars blijven de
ongeschikt of onbewoonbaar
verklaarde woningen verder
verhuren, soms worden zelfs
constructies verhuurd die niet
geschikt zijn zoals loodsen, stallen,
kelders en containers.
Om aan deze toestanden een eind
te stellen werd de Vlaamse
Wooninspectie opgericht die het
strafrechtelijke luik van de
woonkwaliteitsbewaking
waarneemt en die instaat voor de
strafrechtelijke opsporing en
vervolging.   De Wooninspectie kan
volledig zelfstandig acties plannen
en uitvoeren maar werkt zoveel
mogelijk samen met andere
actoren zoals Wonen Vlaanderen.

Wonen
Vlaanderen.

Vlaamse
wooninspectie.

http://www.bouwenenwonen.be/front.cgi?s_id=1265&lang=nl&id=1205

       Adressen

Vlaamse Wooninspectie.
        K. Albert II-Laan 19 bus 55

         1210 Brussel.

             Tel  02 553 72 82
             Fax      553 83 65

West Vlaanderen :
Werkhuisstraat, 9
8000 Brugge
Tel 050 44 29 01

Oost Vlaanderen :
Gebroeders Van Eyckstraat 4-6
9000 Gent.
Tel 09 265 46 09

Vlaams Brabant :
Blijde Inkomststraat, 105
3000 Leuven
Tel 016 24 97 77

Limburg :
Koningin Astridlaan 50, bus 1
3500 Hasselt
Tel 011 74 22 06

Antwerpen :
Lange Kievitstraat,111-113 bus 55
2018 Antwerpen
Tel 03 224 61 28

Vlaams Brabant.
Tot  in het 6e werkingsjaar waren er
in totaal in heel Vlaanderen 11
wooninspecteurs, een belachelijk
laag aantal, toch zijn er in het  6e
jaar 757 woonentiteiten
geverbaliseerd, dat is toch 68,8 of

5,73 per maand en  per inspecteur
Ondertussen is hun aantal gestegen
tot 24  (inspecteurs, technici,   en
administratieven)  maar in Vlaams
Brabant is er nog altijd maar één
inspecteur, bovendien is deze (Yvan

VDS) onlangs gemuteerd naar een
andere job die hij reeds lang
ambieerde.

In de praktijk ....
Ondertussen is in het geval van de
woning van de hoofdredacteur van
Morsum Magnificat de deadline,  die
door de burgemeester van
Begijnendijk was gesteld (07 mei
2008) voorbij maar de eigenaar  is
er nog steeds niet in geslaagd om de
woning in orde te brengen.
In de praktijk wil dat zeggen dat de
burgemeester zich door de eigenaar
in de luren heeft laten leggen door
het rapport  t.o.v. de burgemeester
te  minimaliseren.
Maar al is de leugen nog zo snel, de
waarheid achterhaalt ze wel,  de
bijgeroepen elektriciens  hebben het
bedrog van de eigenaar blootgelegd.

Nieuwe deadline.
De burgemeester van Begijnendijk
heeft de eigenaar een nieuwe
deadline gegeven, het wordt nu
27 mei 2008 en deze keer kan de
burgemeester geen verlenging meer
toestaan omdat de 3 maanden

Minister Marino Keulen (rechts) en Tom Van Drommen (RWO die Hubert
Bloemen voor de gelegenheid diende te vervangen) tijdens de voorstelling in
het  Vlaams Parlement van het rapport 6 jaar Vlaamse Wooninspectie.
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gen van het rapport
en (27 februari

2008) dan voorbij zijn.
Als de woning dan, na een nieuwe
inspectie van Wonen Vlaanderen
niet in orde is, dan moet de burge-
meester de woning effectief onbe-
woonbaar verklaren, zoniet gaat

Wooninspectie Vlaanderen in beroep
bij Minister Marino Keulen.

Voorlopige conclu-
sies.
De malafide eigenaar ondertekend
op 18 oktober 2007 een akkoord om
de woning te verhuren, weliswaar
met opmerkingen qua een aantal
door de eigenaar uit te voeren
herstellingen, wat voor de eigenaar
geen probleem was.

De eigenaar ontvangt niettemin
huur en waarborg, maar een
plaatsbeschrijving kan omwille van
de nog uit te voeren werken niet
gebeuren.
Niettegenstaande vanaf 1 december
2007 wordt verhuurd, blijft de
eigenaar tot 22 december 2007 in
de woning bricoleren, maar slaagt

er niet in om ondermeer de elektri-
sche installatie door een erkend
organisme  te laten keuren.
Uiteindelijk neemt de huurder het
heft in de handen, stelt de eigenaar
per aangetekend schrijven in
gebreke en schakelt zelf Wonen
Vlaanderen in die op 27 februari
2008 een vernietigend rapport
maakt en de gemeente adviseert om
de woning onbewoonbaar te verkla-
ren.

Gevaren.
Alle regeltjes en wetten ten spijt
wonen de huurders in een onbe-
woonbaar, de facto ongezond en
gevaarlijk (elektrocutie, brand-
ontploffingsgevaar,  risico voor CO
vergiftiging, etc.) huurpand. Met dat
gegeven heeft tot op heden niemand
rekening gehouden, cynisch is wel
dat de vorige huurder die acht jaar
in dat pand woonde, er ziek werd en
uiteindelijk ook is overleden ! Het
oorzakelijk verband is weliswaar niet
bewezen, maar de vraag is ook door
niemand gesteld, ook niet door de
nabestaanden !

Politiek.
Een van de sprekers tijdens de
voorstelling van het jaarrapport van
de Vlaamse Wooninspectie was de
Gentse politiecommissaris Van Hyfte
die de problematiek van onbewoon-
baar verklaarde woningen goed
kent.  Uit het betoog van de com-
missaris was duidelijk dat zijn
beklag te maken had met in ons
land verblijvende illegalen die in
allerlei panden kruipen en daar door
de politie wegens onbewoonbaar-
verklaring dienen uitgezet.
Het gaat heel vaak om huisgezinnen
die niet wennen in tijdelijke opvang-
plaatsen, zelfs in geen hotel omdat
deze mensen dat niet gewend zijn.
Het betoog van de commissaris zal

wel kloppen maar kreeg, wat betreft
het onderdak verlenen aan illegalen,
(terecht-nvdr-) de goedkeuring van
Minister Keulen niet, illegalen
moeten het land worden uitgezet zei
de Minister.
De commissaris zei verder nog dat
de politie niet al te fanatiek op jacht
mocht naar illegalen, ze zouden dan

22% van de onbewoonbaar verklaarde
woningen kreeg meer dan 50 strafpunten

Bron : Wonen Vlaanderen

De Gentse commissaris Van
Hyfte had vooral klachten over
te weinig vervangwoningen.

vlug met de vinger worden gewezen
zei Van Hyfte, daarmee kreeg de
Minister lik op stuk.

Elektrische
installaties.
Zoals uit de resultaten na 6 jaar
inspecties van de Wooninspectie blijkt,
zijn niet conforme elektrische installa-
ties en de daarmee gepaard gaande
gevaren wegens risico voor :
- Overspanning.
- Kortsluiting.
- Brand.
- Elektrocutie
dé grootste boosdoener.
Het uitgerekend op dat domein dat
Morsum Magnificat al minstens 10 jaar
werkt en tot de conclusie komt dat het
de schuld is van de Algemene Directie
Energie (Ministerie van Economische
Zaken) dat de het zóver is kunnen
komen.

Concreet voorbeeld.
De woning die aan de hoofdredacteur
van Morsum Magnificat werd verhuurd,
vertoonde ook elektrocutiegevaar,  de
eigenaar wilde niet weten van profes-
sioneel werk en verkoos om, niette-
genstaande hij daar niets van kent,  de
elektriciteit zelf te vernieuwen.
Het resultaat was dat zelfs de inspec-
teur  Yvan VDS (Wonen Vlaanderen) ,
het elektrocutiegevaar vaststelde.
De eigenaar stelde daarop vakman n°1
aan, de elektricien zag de onzinnige
instructies niet zitten en daagde niet
meer op.
Enkele dagen later verscheen elektri-
cien  n°2, maar die liet het na één dag
óók afweten.
De eigenaar kon met een nieuwe list
een nieuwe elektricien aanstellen, die
slaagde erin om met 3 personen én
het met de voeten treden van de
veiligheidsvoorschriften, alsmede een
grote dosis kunst en vliegwerk de
installatie op te lappen.
De keuring zal moeten aantonen dat
één en ander conform is met de
reglementen van het A.R.E.I.
Ondertussen hebben de huurders in
een woning geleefd waar permanent
elektrocutiegevaar was.

Minister Magnette.
Deze redactie heeft de dossiers
waarover zij beschikt, na Minister
Verwilghen, wegens het ontbreken van
een regering, laten liggen, nu worden
deze dossiers, die dateren vanaf 1992
weer uit de kast gehaald.
De politiek heeft grandioos gefaald, we
kunnen niets anders dan, zoals dat bij
het FANC het geval was, Justitie
inschakelen.

Wordt vervolgd.

Erik Verbeeck.
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VDAB
Het Interimkantoor van allochtonen en 50+

18 mio Euro voor opleidingen 50+

Ternat / Begijnendijk / Tienen
april 2008.

Jawel, de auteur van dit artikel  is
bij de VDAB ingeschreven als

werkzoekende, dat heeft twee
redenen, primo de <valse>  be-
schuldiging van een sociale instel-
ling uit Begijnendijk, secundo,
eerlijke  en onafhankelijke journa-
listiek, zoals dat bij Morsum
Magnificat het geval is, laat  niet
toe financieel rond te komen, zelfs
niet fatsoenlijk te eten en te leven.
Wie denkt dat de 50+ Club van de
VDAB een oplossing geeft, kan het
vergeten.

De rechten en
plichten van een
werkzoekende.
De nieuwe regering Leterme beloofde
in haar regeringsverklaring meer
inspanningen te doen om de 50+ aan
het werk te krijgen maar of ze dat gaat
lukken ?
De VDAB, waarvan deze redactie al
meer heeft gezegd dat zij het Interim-
kantoor van de allochtonen en de 50
plussers is, heeft alvast 18 mio Euro
veil om aandacht te besteden aan de
werkeloze 50+.
Wie door de VDAB wordt opgeroepen
om deel te nemen aan de “Actief 50+
Infosessie”, ontvangt  een “glosso”
map waarin documenten kunnen
worden opgeborgen.
Op de voorkant staat er “Werkmap” en
op de achterkant, “de rechten en de
plichten van de werkzoekenden”.
We stellen vast dat, wanneer alle
documenten die men tijdens de 7
daagse opleiding ontvangt, de map al
meer dan vol is en dus eigenlijk haar
doel, opbergmap voor sollicitatie-
documenten etc., voorbij schiet.

Jobbeurs van de VDAB te Leuven - Na weken opleidingen voor 50+ en andere bij de
VDAB ingeschreven werkzoekenden was er, zoals u op de foto, net voor de middag
genomen, heel weinig belangstelling. Wie maakt er zich nog druk over werk als ge toch
zó betaald wordt, zonder te werken.

Pensioenregeling.
Tijdens de infosessie van 11 april
wordt in een sneltreinvaart uitleg
gegeven over de pensioenstelsels
(er zijn er drie), maar ook over de

zeer gecompliceerde pensioenen en
de berekeningen ervan, zo’n giganti-
sche materie kan men nooit op twee
uurtjes afhaspelen.
Alhoewel er tussen de werkzoeken-
den toch enkele ex-zelfstandigen
aanwezig waren, werd er met geen
woord gerept over de pensioenen
van de zelfstandigen, die werden
dus hier ook gediscrimineerd, maar
uiteraard, zoals altijd, geen opmer-
kingen vanuit de zaal.

Mededelingen
en verwijzingen.
Na de uiteenzetting van André P. van
15 april 2008 is onze achting voor
de VDAB nóg gezakt.
Werkzoekenden die steun genieten
(stempelgeld) krijgen (uiteraard)
soms jobaanbiedingen.
Eén van de aanwezigen stelde aan
de hand van een brief welke zij had

De
“glossy” map
die haar doel voorbij  schiet.

ontvangen, aan  André P. de vraag :
“Moet ik hierop reageren ?” André
bekeek het document en zei “dit is
een mededeling en daar moet je niet
op reageren, je moet het zelfs niet
bijhouden”, waarop de dame de brief
met een jobuitnodiging (medede-
ling) ter plekke in de prullenmand
gooide.
Mijn opmerking dat zoiets toch niet
kon, werd weggewuifd, ook de
aanwezige VDAB consulent Actief
50+ beaamde de zienswijze van P.

“Wanneer iemand een
schrijven met een
“Verwijzing” ontvangt, is
men wél verplicht om te
reageren” stelt  Jean-
Claude  Van Gelder
VDAB consulent Actief
50+.

Welles, nietes.
Omdat ik niet kon
aannemen dat men op
dergelijke uitnodigingen
niet zou moeten reage-
ren, contacteerde ik de
VDAB te Brussel. De
dame  (Nancy
Vercammen) was
formeel ; wie een uitno-

                   diging ontvangt moet
          wel degelijk reageren,

er werd beloofd om
dat schriftelijk te
bevestigen, maar
dat gebeurde niet.

RVA versus
VDAB.
Tijdens deze Actief

                     50+ infosessie heb ik
                    ook kunnen ontdek-
ken,         dat het water tussen
            de VDAB en de RVA vrij
   diep is. De RVA is overwegend
Franstalig (dat heb ik inderdaad zelf
kunnen vaststellen) en de RVA wordt
aanzien als de “pakkeman” die
werklozen schorst (niet altijd
onterecht), de VDAB is overwegend
Vlaams en beschermt in een zekere
zin de  (weerloze ?) werklozen tegen
boeman RVA.   Alhoewel de VDAB
zegt dat de RVA inzage heeft in de
elektronische dossiers van de VDAB,
geloof ik daar niets van.
Er zijn werkzoekenden in wiens
dossier zich tientallen “Mededelin-
gen” bevinden en die toch rustig
blijven stempelen, ik kan mij niet
van de indruk ontdoen dat de VDAB
niet alleen het Interim kantoor van
de allochtonen is, maar ook de bij
hun ingeschreven werkzoekenden te
veel beschermt tegen de controleurs
van de RVA
Mijn indruk van het Actief 50+
gedoe is alvast negatief, de 18 mio
Euro zullen ze wel verbruiken, het is
weer een politiek spelletje.

Erik Verbeeck
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De gevolgen van de
Groenestroomcertificaten

Elektriciteit zal in de toekomst nóg duurder worden

    Decentrale
energieproductie

Tien jaar geleden is het onbenullig
maar radicaal partijtje van de
Groenen, door  misbruik te maken
van de wisselmeerderheid,  er
onder de vorm van “Groene-
stroomcertificaten” toch in ge-
slaagd om productie van elektrici-
teit, behalve door Electrabel,   ook
door anderen te laten plaatsvin-
den.
Zoals het met de Groenen altijd
het geval is betalen wij allemaal
het gelag,  Electrabel is er finan-
cieel zeker niet slechter van
geworden.

Elektriciteitsdecreet.
Op 1 januari 2002 is het elektriciteits-
decreet van 17 juli 2000 van kracht
geworden waarin, door toedoen van
de “Groenen” werd bepaald dat 0,8%
van de totale stroomcapaciteit in
hernieuwbare energie zou dienen
omgezet, dat percentage zou in 2010
tot 6% moeten stijgen, vandaag is het
EU streefdoel voor 2020 al 15%.
Het komt erop neer dat de politiek met
het verstrekken van fondsen, nooit de
gestelde eisen tijdig kan waarmaken
en dat komt, omdat het systeem van
de productie van Groene stroom niet
rendabel is (zie Morsum Magnificat
145 van September 2007).
Indien een windmolen zichzelf finan-
cieel moet bedruipen, dus niet op
inkomsten uit Groenestroomcerti-
ficaten kan rekenen, is het project
verlieslatend.
Grof gesteld komt het er in feite op
neer dat Electrabel de Groenen
financiert, vandaar dat volgens Test
Aankoop de Groenen de goedkoopste
stroom leveren maar wij betalen, via
duurdere elektriciteit, in feite allemaal
de rekening.

Studieavond
van EANDIS te Geel.
Wanneer men als Netbeheerder voor
zichzelf stiekem publiciteit wil maken,
dan verkoopt men zo’n verkapte
publiciteit onder de naam “Studie”.
Dat deed EANDIS te Geel ook,  maar
omdat het allemaal niet té veel mag
opvallen, worden er nog een paar
vlaggen die de lading dekken zoals
Fedelec, Vei, LMVE bijgehaald.

Groenestroom-
certificaten.
Aangezien de politiek goed heeft
ingespeeld op de energieproductie
door hernieuwbare energie,  zit de
plaatsing van zonnepanelen, WKK,
windmolens, etc. uiteraard in de lift.
Indien men vandaag 6% van de

productie van Electrabel in groene-
stroomcertificaten
moet omzetten, dan
moet er 1.800 MW
door alternatieve
stroombronnen
geproduceerd wor-
den,  Europa werkt
tegen 2020 aan 15%,
dat is dus méér dan
het dubbele dan dat
vandaag is.

Groene-
stroom
certificaten
(GSC’s)
De VREG (Vlaamse
Reguleringsinstantie
voor de Elektriciteits-
en Gasmarkt) geeft
aan de groenestroom
producenten één
Groenestroom-
certificaat per 1000 kWh netto
groenestroomproductie.
De stroomleveranciers (de grootste is
Elia) kunnen deze aankopen bij de
groenestroom producenten aan
marktprijs welke in april 2008 vari-
eerde tussen 102,- en 107,- Euro per
certificaat (1.000 kWh).
Het is voor de stroomleveranciers van
belang om GSC’s aan te kopen omdat
ontbrekende certificaten worden
beboet aan 125,- Euro per ontbrekend
certificaat.
Indien de producenten niet willen
afhangen van de marktprijzen kunnen
zij hun GSC’s  altijd verkopen aan de
VREG en de CREG tegen een vaste
prijs van 80,- Euro per certificaat.
Gedurende april 2008 werden 11.179
certificaten verhandeld, onmiskenbaar
een bloeiende handel.
De minimum tarieven die door de
VREG worden opgelegd, gelden voor
installaties aangesloten op het
distributienet, niet voor “Eiland-
werking” of het  transmissienet
(spanningen > 70kV).

Decentrale productie.
Alhoewel Eandis niet wil gezegd
hebben dat ze onofficieel nóg steeds
met Electrabel werken, blijft het een
organisatie zoals ze vroeger reeds
bestond. De partners waarmee ze
werken zijn niet gewijzigd, alleen hun
benaming is anders geworden.
Eandis brengt ondermeer elektriciteit
naar de klant, vroeger, onder de oude
structuur, waren ze ook producent,
transporteur, verdeler, etc. vandaag
kunnen ze alleen nog stiekem publici-
teit maken voor producent Electrabel.

Slide waarbij het bedoeling was om Eandis voor te
stellen, maar ze beslaan slechts 25% van het geheel.
Dat de Kerncentrale (Electrabel), het  transport Elia
(Electrabel) een groter aandeel op de slide hebben, is
puur toeval ? Bron slide - Eandis.

Nieuw voor Eandis is de decentrale
productie wat wil zeggen dat de
elektriciteit  die door particulieren via

zonnepanelen, windmolens of andere
alternatieve middelen (WKK) wordt
opgewekt, in het distributienet wordt
gestuurd.
Bij Eandis kan u tegenwoordig terecht
voor een aantal diensten, zoals :
- Werken aan aansluitingen.
- Meterstanden opnemen.
- Advies over rationeel energiegebruik
(REG) en REG-premies uitreiken.
- Elektriciteit tot bij de klant brengen
via het midden- en laagspanningsnet.
- Aardgas tot bij de klant brengen via
midden- en lagedruknet.
- Werken aan distributienetten.
- Storingen en defecten op het net
oplossen.
- Straatlampen herstellen.
- Budgetmeters plaatsen en dienst-
verlening sociale leverancier verzeke-
ren.
Eandis is dus de schakel tussen de
producent / netbeheerder en de klant,
maar kan via de contacten met
potentiële klanten nog altijd stiekem
publiciteit maken voor Electrabel.

Het Vei.
De “Studieavond” werd niet toevallig
in de gebouwen van het Vlaams
Elektro Innovatiecentrum te Geel
gehouden, want via dat kanaal is er
toch wéér een link met Electrabel
terug te vinden.
De elektriciteitsreus Electrabel, die
vroeger als exploitant  fungeerde voor
gemengde Intercommunales, heeft
die job uit puur geldgewin, zéér slecht
uitgevoerd.
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Het bord B5

Dermate  slecht dat na
acties van ondergete-
kende auteur,  voor de
stroomleveranciers

hun volledige vrijstelling van de eigen
controle werd afgeschaft (KB 24 maart
2003 - art. 271 AREI), dat het Vei zoiets
nooit heeft aangekaart is niet eens
verwonderlijk, overtreder van het A.R.E.I.

is niemand minder dan hun broodheer
Electrabel, daarmee is bijna alles over het
Vei gezegd.

De praktijk.
Vandaag de dag heeft het Vei enkele
speerpunten die wel voldoende theoreti-
sche kennis in huis hebben  (alhoewel
zeer zwak op gebeid van overspannings-
beveiliging) , maar zonder praktische
ervaring.
Hoe kan iemand slides opstellen, of  ergo,
antwoorden op vragen uit  een zaal vol
ervaren elektriciens, zonder enige
praktische ervaring, we hebben het o.a.
over  Guido H. en Paul D.
Een Burgerlijk Ingenieur die nooit (bij
manier van spreken) één meter kabel
heeft gelegd, is volgens ons niet de
geschikte persoon om in een panel te
zetelen om vragen uit het publiek te
beantwoorden.
Guido H. was vroeger een gevreesd
arbeidsinspecteur, maar is  destijds bij
het Ministerie van Tewerkstelling en
Arbeid met slaande deuren vertrokken.
Paul D. was jaren in dienst bij Aib-
Vinçotte, nadien zes maanden bij Electro-
Test en vervolgens idem dito bij SGS om
dan bij het Vei te belanden.
Niettegenstaande bliksembeveiliging toch
een belangrijke en wettelijke materie is,
is dat niet de sterkste kant van Paul D.,
dat heeft de Burgerlijk Ingenieur al méér
dan één keer moeten toegeven.

De toekomst.
Het is een publiek geheim dat de laag-
spanningsnetten ondermaats en gedu-

Zo zal een 2-weg aansluiting (niet ENS -zonder ontkoppelrelais), er uitzien,
wat denkt ge wie dat allemaal gaat betalen ? - Slide EANDIS.

rende tientallen jaren niet overeen-
komstig de wetten werden onder-
houden, maar met de decentrale
productie is er nu nog een extra
probleem.
Eandis is tijdens de studieavond te
Geel, technisch, komen uitleggen
(en we nemen het dit keer aan),
dat de infrastructuur voor de
terugvoer van vermogens, afgele-

verd door installaties waarvoor
groenestroomcertificaten werden
afgeleverd, beter moet zijn dan de
bestaande installaties die alleen
dienen om stroom te leveren, nu
wordt het dus tweerichting verkeer.
In de nieuwe generatie aansluitingen
blijft de Wet van Ohm cruciaal, maar
vroeger werd er een spanningsdaling
veroorzaakt en nu, door de decen-
trale productie, is er nu een
spanningsstijging.
Daardoor zal, waar er vroeger een
kabel van 10 mm² werd voorzien,
dat nu 25mm² moeten worden, over
het prijskaartje heeft Eandis het
uiteraard niet gehad, maar die is er
wel degelijk. Elektriciteit wordt in de
toekomst wéér duurder,  Morsum
Magnificat schreef vier jaar geleden
óók al en dat is toen ook uitgeko-
men.

Artikel 199 A.R.E.I.
overtreden ?
Alhoewel we de voorstelling welke
door Eandis werd gepresenteerd
geslaagd kunnen noemen, er
anderzijds veel  te veel stof op korte
tijd werd gegeven, hebben we tóch
een vraag omtrent de bekabeling
van de modelkast die in de zaal werd
tentoongesteld.
Het is zeer vreemd dat het Vei of
Eandis zich zouden bezondigen aan
een overtreding op het AREI !
Toch menen wij dat de kabel die ze
in dit TN netstelsel gebruikten voor
de nulleider, geen kabel met een

Volgens Morsum Magnificat heeft het
Vei of Eandis hier een foutje begaan,
art.  199 van het AREI heeft het over
de blauwe kleur welke enkel voor de
nulleider mag gebruikt worden, én :
De voormelde kleurencombinatie is
aanwezig over de ganse lengte van
de geïsoleerde geleiders ..... en dat is
hier niet het geval !

zwarte isolatie waarop twee blauwe
sleeves werden bevestigd, hadden
mogen gebruiken, die (blauwe)
isolatie moet over gans de lengte
aanwezig zijn, zo staat het, behou-
dens een vergissing van
onzentwege ook in het AREI.  De
nulleider is ook nog op andere
kabels (stroomafwaarts)  met een
sleve aangegeven !

Erik Verbeeck

Marc Verwilghen
had gelijk.

Het regent klachten aan het adres
van het Kabinet van Minister van
Energie Magnette.
De klachten komen niet van uit de
kleinste hoek maar  van de eigen
administratie en de keurings-
organismen (maar die vinden het
anderzijds goed dat ze met rust
worden gelaten).
De onduidelijkheid in het KB van
01 april 2006 omtrent de keuringen
van gebouwen die verkocht worden,
zit vooral de Notarissen heel hoog.
Persmedewerker Janssens belooft
ons al een hele week iets te laten
weten, maar dat gebeurt niet, ‘t zal
wellicht ook een advocaat zijn, die
zijn het gewend om te liegen.
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                            Vereniging van
Journalisten van de Periodieke Pers.

Debatavond VJPP

Ternat / Zellik, 8 mei 2008.

Er  blijkt iets te bewegen in de
wereld van de beroeps-
journalisten,  dat menen wij te
kunnen afleiden uit de gang van
zaken van de laatste maanden.
Telkens wanneer  er  links of
rechts een debat of een lezing
plaatsvindt (zoals Multimedia
2015 IPV Antwerpen en “ De
journalist : een bedreigde
soort ” te Zellik),  is de V VJ van
de partij om haar stempel  te
drukken, ergo,  de activiteiten
van de niet beroepsjournalisten
(vooral Internet journalisten)  in
een slecht daglicht te stellen, de
V V J wil duidelijk  de schade
beperken.

Journalisten.
Het artikel in Morsum Magnificat 151
geeft een idee van het aantal jour-
nalisten en hoe ze gegroepeerd zijn.
Feit is dat, in België,  de éne met
een goed statuut en de andere
zonder énig statuut werkt en dat er
meer dan tienduizend journalisten

actief zijn waarvan het overgrote
deel vecht om financieel rond te
komen.
De uitgevers zijn daarvan de grote
schuldige, dat heikel punt werd óók
in het debat (onderonsje) aangesne-
den, maar Pol Deltour liet zich door
Maertens en Van Hecke  maar al te
gemakkelijk in de hoek praten, we
hadden van Pol wat meer animo
verwacht.

Beroepsjournalisten.
Gezien de mediamarkt verschuift
naar meer en meer informatie via
het Internet en de interesse voor
gedrukte kranten duidelijk tanend is,
vele jongeren nooit kranten lezen en
hun informatie van het Internet
plukken, komen de beroeps-
journalisten in de problemen,
daarom is er momenteel een kente-
ring in de journalistieke wereld
gaande.  Sommige  beroeps-
journalisten waarvan de proza  veel
te veel met politiek was (en nog

steeds is) doorspekt en reeds hun hele
leven een “politieke” hand boven het
hoofd werd gehouden waardoor zij
financieel in een “zetel” zitten,  voelen
thans de hete adem van burger-
journalistiek in de nek.
We begrijpen niet dat verenigingen
zoals VJV,  VVOJ, VJPP beroeps-
journalisten voor debatten binnen
halen,  niet-beroepsjournalisten zijn
momenteel in de meerderheid, zij
moeten zich per specialiteit groeperen,
op die manier is het heel simpel om
betere kwaliteit te brengen dan wat
de beroeps doen.

Oudere journalisten.
Tijdens het panelgesprek kwam ook
de "oudere" journalist  ter sprake,
een categorie waarmee uitgevers
zuiniger zouden moeten omspringen
omdat zij in feite het collectief
geheugen uitmaken van het medium
waarvoor ze werken.
Hans Maertens, directeur Roularta
Magazines, reageerde als volgt : "Als
het gaat om talentvolle, kwalitatieve
journalisten moet men deze alle

kansen geven.  In de maatschappij
van vandaag, waar kwaliteit zo
belangrijk is, kan het niet dat talent
wordt overboord gegooid vanwege de
leeftijd, dat is een doodzonde".
Volgens Maertens kan het echter ook
zijn dat de oudere journalist de
huidige druk niet aankan of niet meer
wíl meedraaien in het helse ritme van
vandaag maar, vervolgt hij, “dan is het
de uitdaging voor de uitgever een
dusdanig klimaat  te ontwikkelen om
die oudere journalist nog maximaal te
laten renderen”.
Hans Maertens spreekt hier net als
een politicus, praten zonder iets te
zeggen, uit de zaal zou er toch geen
netelige vraag komen, wie zijn hand
opstak om te reageren,  werd niet
gezien.

Sanoma Magazines.
Vervolgens geeft Aimé Van Hecke een
uiteenzetting over een nieuwe organi-
satie, Sanoma Magazines, waar
ervaren, dus oudere hoofd-redacteurs

/ journalisten kunnen doorgroeien en
een leidinggevende taak kunnen
vervullen over meerdere titels heen.
Jonge mensen krijgen op die manier

alle kansen maar worden geleid en
gecoached door meer ervaren
hoofdredacteurs die hun ervaring
aanwenden om deze jonge mensen
te stimuleren.
Het project zit weliswaar nog in een
beginfase omdat men nog maar twee
tot drie maanden bezig is, maar de
signalen zijn hoopgevend.
Dit was zeer waarschijnlijk een
schijnvertoning om naar buiten de
indruk te wekken dat de subsidies
van de overheid wel degelijk in die
richting worden aangewend, waarom
geen enkel detail ?
Aimé Van Hecke vindt internet-
journalistiek / blogs cafépraat, nogal
wiedes, maar ook Humo is niet vrij
van zonden, de tijd dat ze Leo
Delcroix politiek konden afmaken is
lang voorbij, over de Agusta affaire
heeft de <rode> Humo veel minder
uitgepakt.

Publiciteit.
Volgens Hans Maertens hebben de
redactie en de dienst die adverten-
ties ronselt geen voeling of invloed
op elkaar, maar iedereen weet dat
het andersom is.  Tijdens de receptie
heb ik haarfijn uitgelegd hoe de pen
van Trends journalist Bruno Leijnse
plotseling zeer bot werd toen
Roularta de website van Telenet
mocht maken en beheren, op zo’n
moment staat zo’n Directeur wel
schaakmat en gaat vlug de tafel van
de rest van het panel vervoegen,
netelige vragen weten mensen zoals
Hans Maertens op een zeer handige
manier te beantwoorden door niet te
antwoorden. Na afloop hebben we
ter plaatse kritiek gehoord over het
debat, dat manifesteerde zich
eveneens bij latere telefonische
contacten met anderen die aanwezig
waren.
De VJPP secretaresse (Marina) is, na
het noteren van de 70 aanwezigen,
vertrokken, dat is vreemd en spijtig.
Wat betekent de VJPP eigenlijk ?

het kan echter ook
zijn dat de oudere
journalist de huidige
druk niet aankan of
niet meer wíl mee-
draaien in het helse
ritme van vandaag

Erik Verbeeck

Vlnr : Bruno Godart- Frans Wouters (JAM)- Josse Abrahams-  Pol Deltour-
Aimé Van Hecke (Sanoma) - Hans Maertens (Roularta).

foto Michel Damanet
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Erik Verbeeck

OOOOOnteigeningennteigeningennteigeningennteigeningennteigeningen
Deze rubriek kan tot nader
order niet  vervolgd worden.

Morsum Magnificat stelt  de
vraag hoe men dat gebrek aan
wetgeving gaat oplossen aan Jeroen
Vrijders van het WTCB (Wetenschap-
pelijk Technisch Centrum van het
Bouwbedrijf), één van de sprekers.
Aangezien wat Morsum Magnificat op
tafel gooide een voor de VCB totaal
onbekende materie is (Marc Dillen
luisterde in Kontich blijkbaar onvol-
doende) kon Ir.  Jeroen Vrijders ook
geen zinnig antwoord formuleren.

Schriftelijke
vragen aan de
Minister van
Binnenlandse Zaken.

Door Volksvertegenwoordiger Hagen
Goyvaerts werden, op aangeven van
Morsum Magnificat, vragen gesteld
aan de bevoegde Minister. Wij
publiceren deze hieronder integraal.

Schriftelijke vraag aan de minister
van Binnenlandse Zaken aangaande
de richtlijnen en normen voor
radioactiviteit in bouwmaterialen

Het is een bekend gegeven dat heel
wat constructiematerialen zoals
gipsplaten (bv. van het type Gyproc)
een aanzienlijke hoeveelheid
natuurlijke radioactiviteit kunnen
bevatten.
Bovendien is het ook zo dat heel wat
overheidsadministraties in verou-
derde gebouwen zijn ondergebracht
en waar vele ambtenaren dagelijks
werken
Zo wordt op de website Morsum
Magnificat melding gemaakt van de
resultaten van een onderzoek uitge-
voerd in 2006 door het Nederlandse
NRG bij de Rijksdienst Jaarlijkse
Vakantie te Elsene. Uit dat onderzoek
is gebleken dat men in de aanwezige
gipswanden tot 670 Bq/kg Radium
226 heeft teruggevonden.
Graag had ik U hierover de volgende
vragen gesteld:

1. Op welke manier wordt het
FANC betrokken bij het
opsporen en inventariseren
van de aanwezigheid van
radioactiviteit bij het
gebruik van bouwmaterialen

12van

met een aanzienlijke
hoeveelheid (natuurlijke)
radioactiviteit (bv. gipsplaten)
in overheidsgebouwen ?

2. In welke mate betrekt het
FANC de erkende diensten
voor fysische controle (AIB-
Vinçotte, Controlatom, …) bij
deze problematiek ?

3. Welke richtlijnen worden
gehanteerd ten aanzien van
producenten of verdelers van
bouwmaterialen om de
hoeveelheid (natuurlijke)
radioactiviteit in
bouwmaterialen te beperken ?

4. Welke normen of
grenswaarden zijn van
toepassing voor de
aanwezigheid van radio-
elementen bij het gebruik van
bouwmaterialen ?

5. Betreft het hier een algemene
norm of zijn deze nucleïde
specifiek opgesteld? Zo ja, op
welke manier is deze
informatie publiek
toegankelijk ?

Hagen Goyvaerts
Volksvertegenwoordiger.

Omdat het om een schriftelijke vraag
gaat heeft Patrick Dewael één maand
tijd om te antwoorden, in dit geval tot
20 mei 08.
Doet hij dat niet dan worden de vragen
opgenomen in de lijst van “niet tijdig
beantwoorde vragen” en kunnen ze
daar, in theorie, eeuwig blijven staan.

We vragen ons wél het volgende af :
Waarom hebben de Groene
“lawaaimakers” zich hier nooit voor
geïnteresseerd en vragen gesteld ?
Te weinig electorale winst ?

Ondanks dat de Vlaamse Confederatie
Bouw  beweert niet aan politiek te
doen, kan de Directeur-generaal (die
wél spreker was bij de Groenen in
Kontich) misschien zijn  licht eens gaan
opsteken bij Minister Patrick Dewael.

We hopen
deze
rubriek
later te
kunnen
hernemen.

KORT
Dodelijk ongeval Aarschot.
Na het dodelijk ongeval van 26
maart 2008 op de Leuvense-
steenweg te Aarschot, waarbij
de 18 jarige Nathalie L. het
leven verloor, keek Morsum
Magnificat even verder dan de
algemene pers.
De uitbaatster van een
krantenwinkel uit de Bonewijk
te Aarschot kreeg op één of
andere manier het ontwerp-
artikel van Morsum Magnificat
in bezit en  Elisabeth DL, alias
Betty, diende prompt klacht in.
Omdat deze redactie het
onderzoek dat nog gaande is
niet in het gedrang wil bren-
gen, geven we voorlopig geen
details vrij.

Morsum Magnificat.
De laatste maanden, heeft
men, vooral in Begijnendijk,
alle hens aan dek geroepen om
te proberen Morsum Magnificat
uit te schakelen.
Eén van de drijvende krachten
is een politicus uit Begijnendijk
die met gemeenschapsgeld een
juridische strijd tegen Morsum
Magnificat, de hoofdredacteur
en de uitgever voert.
In de veronderstelling dat de
uitgever van Morsum
Magnificat zou worden uitge-
schakeld, dan blijft Morsum
Magnificat ® desondanks nog
bestaan, het merkenrecht is
immers op een persoonlijke
naam geregistreerd, de huidige
uitgever is slechts een
licentienemer.

Vei en Nelectra.
De sector van de elektriciens
installateurs wordt al jaren
gecoacht door een aantal
verenigingen, zoals Nelectra,
LMVE, Fedelec, Vormelec, etc.
Tijdens de recente voorstelling
van  “Oude en nieuwe huishou-
delijke installaties” welke in de
gebouwen van Electrabel (sic)
te Antwerpen door het Vei en
Nelectra georganiseerd werd,
zijn op zijn minst  twee zaken
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duidelijk.
De sprekers van het Vei (Vlaams
Elektro Innovatiecentrum), die
misschien wel bedreven zijn in
theorie, missen duidelijk praktische
ervaring.
Echte elektriciens, dus vakmensen,
die vanwege het onduidelijke en
onpraktisch A.R.E.I. échte en
zinvolle vragen hebben, komen in
zo’n verenigingen niet aan hun
trekken omdat de sprekers, zoals
een Paul De Potter, helemaal geen
praktische ervaring hebben.
We vergelijken het Vei een beetje
met een vakbond. Vakbonden
kennen alleen maar succes bij leden
die zich niet kunnen redden in de
papiermolen en daarvoor beroep
doen op een vakbond.
Aangezien er een zeer grote
onduidelijkheid bestaat in regels
van het A.R.E.I. (dat uit het Frans
werd vertaald en veel fouten en
onduidelijkheden bevat en in de
Frans versie soms andere eisen
stelt dan in de Vlaamse), is het de
taak van het Vei om minstens dáár
iets aan te doen, maar dan moeten
ze ook bij hun broodheden gaan
klagen en dat doen ze niet.
Nelectra beweert totaal onafhanke-
lijk te zijn en diensten aan haar
leden aan te bieden (ook juridi-
sche), maar dat klopt niet helemaal.
We hebben minstens één voorbeeld
waar een Nelectra lid tegen
Electrabel diende verdedigd, maar
Nelectra stak de kop in het zand.
Ook over de kwaliteit van de
erkende  keuringsorganismen is
veel te zeggen, maar ook daar
onderneemt het Vei, noch Nelectra
(en al de rest) iets.
Volgens ons zijn er bij al die
organisaties een aantal postjes
verdeeld en staan de beste stuurlui
ook daar aan de wal.

Malafide huisbazen.
Weinig huurders zullen weten dat
huurwoningen moeten voldoen aan
de Vlaamse Wooncode, eigenaars
moeten dus niet alleen art. 1717 en
1720 (etc.) van het Burgerlijk
Wetboek respecteren, in de praktijk
is het wel wat meer (zie artikel op
bladzijde 11 e.v.).
In Begijnendijk is er weer zo’n
voorbeeld. Een woning werd acht
jaar bewoond, de huurder werd er
ziek en in april 2007 begraven (al is
het oorzakelijk verband met de
ongezonde woning niet  bewezen)
De woning wordt in januari 08 met
maar liefst 59 strafpunten onbe-
woonbaar verklaard en de burge-
meester houdt toch nog de eige-
naar de hand boven het hoofd.
We moeten toegeven dat Minister
Marino Keulen en zijn administratie,

Wonen Vlaanderen en de dito Woon-
inspectie, goed werk leveren, maar in
de praktijk werkt het nauwelijks
omdat, door de tussenkomst van de
burgemeesters wéér politieke spelle-
tjes kunnen worden gespeeld.
Een ander feit is dat gedupeerden die
in een krotwoning terecht komen,
meestal niet de financiële mogelijkhe-
den hebben om het tegen, vaak
kapitaalkrachtige (malafide)  eige-
naars die dure advocaten kunnen
inschakelen, op te nemen.
De Vlaamse Wooncode is goed, de
Wooninspectie is goed, maar in de
praktijk veel te moeilijk te realiseren
omdat het te vaak een strijd is tussen
David en Goliath.

OCMW Mentaliteit.
In 2006 verloor het OCMW van
Begijnendijk,  twee keer op een rij,
een geding tegen een ongeneeslijk
zieke cliënt.
Het is voor een sociale instelling
zondermeer al een schande om tegen
een ongeneeslijk zieke cliënt  ook nog
moeilijk te doen.
Toeval of niet, de woning wordt
opnieuw verhuurd aan een echtpaar
“X”  dat in 2007 bij hetzelfde OCMW
van Begijnendijk dient aan te kloppen.
Opnieuw stelt het OCMW van
Begijnendijk zich “barbaars” op,
opnieuw wordt de Arbeidsrechtbank
ingeschakeld en opnieuw wordt het
OCMW van Begijnendijk in het onge-
lijk gesteld !
Wie mocht denken dat een sociale
instelling zou berusten in het vonnis
van de Arbeidsrechtbank, heeft met
Begijnendijk geen rekening gehouden,
ze gaan te Brussel in Hoger Beroep !
Honderden Euro’s spenderen aan
advocaten is voor het OCMW van
Begijnendijk geen enkel probleem,
mensen helpen wél !

Vervuilde grond.
De Schepen van Openbare Werken
van Begijnendijk, Patricia Stevens,
(MGB) zit niet om een leugentje
verveeld, nogal wiedes als advocate is
dat blijkbaar een gewoonterecht.
Tijdens de gemeenteraad van 24 april
diende de Schepen te antwoorden op
een vraag van ex MGB burgemeester
Roger Verduyckt (Samen.be).
De vraag handelde over de opgesta-
pelde grond afkomstig van de aanleg
van de fietspaden tussen Betekom en
Begijnendijk, Roger Verduyckt had
daar vragen over.
Maar Patricia Stevens vertelde dat de
fietspaden nog niet werden opgele-
verd (dat klopt)  én dat de aannemer
in gebreke was gesteld voor de grond,
maar dat is niet waar.
Een reporter van een streekblad - die
in de bibliotheek van de KU  Leuven
werkt ! - mocht de waarheid ook niet
aan het licht brengen.  Pers en
politiek, nog altijd één pot nat.

Erik Verbeeck

Loopt de
overloop over ?

Sinds enkele maanden is Lijst
Dedecker er op een succesvolle
manier in geslaagd om overal in
Vlaanderen mandatarissen van het
Vlaams Belang af te snoepen,
reacties langs de kant van het
Vlaams Belang bleven niet uit, één
van de speerpunten die mee aan
de LDD kar trok is Peter
Reekmans die uit de hoek van het
Vlaams Belang kritiek kreeg de
Vlaams Belang rangen af te
schuimen.

Zelf gekozen.
Peter Reekmans weerlegt de
kritiek van het Vlaams Belang, de
beslissingen om wie dan ook aan
boord te hijsen wordt door het
Provinciaal bestuur van LDD mee
ondersteund.
“U moet weten”, zegt Peter
Reekmans, “dat de mensen naar
ons komen, ik haal niemand bij
geen enkele partij weg. Zij die van
het Vlaams Belang komen hebben
quasi allemaal dezelfde klachten”.

Know-How.
MM moet  toegeven dat, zoals wij
zelf gedurende vier jaar in een
zestal gemeenten hebben kunnen
vaststellen, de Vlaams Belang
piramide veel te steil is en dat
sommigen, zoals een Felix
Strackx, het niet nodig vinden dat
gemeentemandatarissen “te slim”
worden gemaakt, het zou mis-
schien ten koste van zijn eigen
mandaat kunnen gaan en dát is
niet de bedoeling.
Medewerkers zouden ook hun
mening niet kwijt kunnen, het
Vlaams Belang is dus onvoldoende
democratisch. Ook deze redactie
heeft ondervonden dat Filip
Dewinter tracht de persvrijheid te
fnuiken.

Peter Reekmans - Blijft men bij
LDD akkoord  met de ongecon-
troleerde werving van bepaalde
Vlaams Belang leden  ?

Erik Verbeeck


